
• ZBORI OBČINSKE SKUPŠČINE O DELU NAŠEGA IZVRŠNEGA SVETA

Ugotovitev vseh: zelo dobro
!Na ločenih sejdh vseh treh zborov občinske skupščine 22. januarja

ni v raznolikem, a manj obsežnem dnevnem redu kot navadno. po-
sebne pozornosti delegatov pritegnila nobena točka. Še največ časa so,
vsaj na zboru združenega dela, namenili obravnavi poročila o delu
izvršnega sveta in upravnih organov ter strokovnih služb občine Ljub-
Ijana Moste-Polje v letu 1984. O poročilu so še pred obravnavo na
skupščinskih zborih povedale svoje tudi vse družbenopolitične orga-
nizacije v občini, svet za vprašanje političnega sislema in odbora za
družbenoekonomski razvoj pri zboru združenega dela in zboru kra-
jevnih skupnosti.

Predsednik družbenegd sveta
za vprašanje političnega sistema
Miran Milar je povedal, da po
mnenju sveta poročilo ceiovito
prikazuje obseg dela in prizade-
vanja izvršnega sveta in upravnih
organov pri uresničevanju poli-
tike, sprejete v občini. V primer-
javi s preteklimi leti je poročilo
velik korak naprej, vendar bo
treba v prihodnje pripraviti me-
todologijo izdelave poročila, tako
da bo mogoča večletna primer-
java dela izvršnega sveta in
upravnih organov. Svet, ki se je,
kot je bilo razumeti iz prebranih
stališč, bolj usmeril v ocenjeva-
nje poročiia kot samega dela
izvršnega sveta, je imel še nekaj
pripomb, ki pa jih je Miran Mitar
označil bolj ko »lepotne«, torej
nebistvene za skupno oceno.

Podobno kot svet sta tudi oba
odbora za družbenoekonomski
razvoj ter ustrezni organi vsch

družbenopolitičniii organizacij v
občini ugotovili, da je naš izvršni
svet lani delal dobro. Predsed-
stvo OK SZDL (njegovo stališče
so sicer prebrali le na družbeno-
političnem zboruj je menilo, da
ga kaže pohvaliti predvsem za-
radi sprotnega spremljanja ra-
zmer v občini, zlasti na gospodar-
skem področju, kjer so rezultati
tudi vidni. Skrbel je za izvajanje
politike, zakonov in raznih pred-
pisov, usmerjal delo upravnih
organov in našel prave-oblike in
metode dela za izvajanje svoje
izvršilne funkcije. S takim delom
je izvršni svet prispeval h krepitvi
odnosov z občinsko skupščino,
upravnimi organi in organizaci-
jami združenega dela. Dobro je
bilo tudi sodelovanje z OK
SZDL in drugimi družbenopoli-
tičnimi organizacijami v občini.

Predsedstvo je ludi naštelo
področja, katerim bo moral

izvršni svet v prihodnje namcniti
več pozornosti, kot na primer ra-
zvoju turizma v občini, pomagati
krajevnim skupnostim ob pri-
pravljanju dokumentov za na-
slednje srednjeročno obdobje,
bolj skrbeti za varstvo oko>lja, v
poročilu pa so tudi pogrešalli, p>o-
datke kaj je bilostorjenega ;za to,
da bi upravni organi kairseda
dobTo opravljali svoje storifve
občanom.

Na pripombe sveta fn odlbota,
ki so bile prebrane delegtatom
zbora združenega dela. je IVMilan
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Delegati zbora KS in ZIZD

so obravnavali tudi osnuitek
odloka, ki predvideva razgla-
sitev gozda Jazbine v kmjevni
skupnosli Besnica, katastrska
občina Trebeljevo, za gozd s
posebnim namenom. Gozd,
ki meri 11,30 hektarov in je v
upravljanju Gozdnega go-
spodarstva Ljubljana, tozd
Litija, naj bi bil poslej rezer-
vat in naj bi služil Biotehnični
fakulteti, VTOZD za gozdar-
stvo. za znanstveno razisko-
vanje in pouk. Občina s tem
ne bo imela nikakrsnih slro-
škov. Delegati so osnuttek
preobilovali v prediog.

V . S

Jelenc odgovoril že kar na seji
sami. Pojasnil je, da si je izvršni
svet prizadeval zagotoviti čim-
večjo odprtost pri odločanju.
»Lahko ste opazili, da smo po-
skušali v vsakem dokumentu, ki
ga je skupščina sprejemala,
upoštevati vse pripombe, ki jih je
bilo glede na obstoječe zakone in
predpise mogoče, tako da je bilo
eradivo res rezu/taf skupnega
lieia,« jc dcjal.

Včasih je bilo tudi videti, kot
da je naš izvršni svet premalo
učinkovit; a to le v primerih, je
opozoril predsednik Milan Je-
lenc ko v občini ni bila mogoča
dokončna odiočitev. Precej časa
je naš izvršni svet namenil notra-
nji organiziranosti občinske
uprave. Naša občina je namreč
med tis'imi, kjer pride najmanj
upravnih delavcev na število
prebivalcev. V Sloveniji pridejo
na tisoč prebivalcev trije upravni
delavci, v naši občini pa 1,8
upravnega delavca. Po njegovem
mnenju bo večjo kakovost dela
upravnih organov mogoče doseči
le z višjo izobrazbeno strukturo
zaposlenih in pa z boljšo tehnolo-
ško opremljenostjo. Število
upravnih delavcev se lani v naši
občini ni povečalo.

(nadaljevanje na 2. strani)



Kot je povedal Milan Jelenc,
pa se je naš izvršni svet zavestno
izogibal sankcijam (ki so sicer po
zakonu mogoče) proti tistini
ozdom, ki niso pravočasno plani-
£ali. (Odbor za družbenoeko-
rtomski razvoj pri ZZD je na-
^ireč menil, da bi lahko izvršni
svet z zakonskimi ukrepi zagoto-
$1 izvajanje planiranja.) Name-
sto kazni je izvršni svet poskušal
potrebo po planiranju vnesti v
miselnost Ijudi. zaposlenih v de-
Lpvnih organizacijah. Glede
očitka sveta za politični sistem,
da je v poročilu premalo pouclar-
jena skrb za dclovanje deiegat-
skega sistema, pa je Milan Jelenc
razložil. da je IS to svojo nalogo
opravil s tem, da je pripravil
strokovne podlage za gradiva, ki
so jih zbori obravnavali.

V razpravi o poročilu, ki je bila
tako na zboru združenega dela
kot na zboru krajevnih skupnosti
dokaj skromna, je predsednik
občinske skupščine Niko Lukež
poudaril, da je v delovanju dele-
gatskega sistema v občini čutiti
napredek, čeprav morda to s sa-
mega poročila ni dovolj razvid-
no. Dejal je, da je odnos med
skupščino in izvršnim svetom
ustvarjalen, korekten, tako da so
zagotovljene možnosti za na-
daljnje dobro delo.

Na tej seji so delegati obrav-
navali tudi osnutek proračuna
občine za letošnje leto, ki naj bi
znašal 737.419.000 dinarjev, kar
je za 52 odstotkov več kot lani.
Osnutek je bil sprejet brez pri-
pomb, saj je bilo nanje zadovo-
Ijivo odgovorjeno že na seji sami.

DARJA JUVAN


